
 
Referat: Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
13.09.2022 kl. 18.00   
Sted:Teams 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder Ja   

Nann Lindstrøm Nestleder Ja   
Mette Arnheim Kasserer Ja   
Birgitte Christoffersen Styremedlem ja  Ja 
Knut Aksel Sæthre Styremedlem Nei   
Mona Hørtun Varamedlem Nei Meldt 

avbud 
 

Marianne Weydahl  Lederansvarlige Ja   
Marita Aarskog Vertsansvarlig Ja   
Ida Westergaard Daglig leder Ja   

 

 Saksliste  
 1. Godkjenning av agenda – saker til eventuelt?  

 
2. Kommentarer til referat fra forrige styremøte 

 
3. Status etter oppstart høsten 2022 

 
- Medlemsutvikling  

 
Janua
r 

Febru
ar Mars April Mai Juni Juli Aug Sep 

Medlems
rapport 

31.01.
2022 

28.02.
2022 

31.03.
2022 

30.04.
2022 

31.05.
2022 

30.06.
2022 

31.07.
2022 

31.08.
2022 

12.09.
2022 

Ant 
enkelt 
medl 186 184 201 195 205 191 171 196 195 

- statistikk på treninger. Her med gjennomsnitt besøkende  (blå) og 
ledig kapasitet (orange) for de 3 fulle ukene vi har kjørt trening.  



- Vervekampanje/Oppstartskampanjen 
o 42 årskort ble kjøpt og kopper levert/sendt ut 
o 11 helt nye medlemmer 

- Annonser 
o Satt inn i Oblad 

- Saker fra ledere og verter? 
- Charlotte tar 2 steptimer, ikke jympa 
      Skal vi si opp timen på Hellerasten? Vi tar opp saken igjen etter     
høstferien. 

 
Vertene er ikke fornøyd med moppene, det letes videre etter store 
engangsmopper. Marita sjekker med andre foreninger hva de gjør. 
 
Lederne er stort sett fornøyd om dagen, masse positiv energi med 
ny-gamle og gamle ledere. Mosjonistene rapporterer om bra og 
variert timeplan. 
 

- Treningssal på Wang – status? 
Mye byrokrati, kan vi låne lokalet gratis? Vi må stå for utstyr og 
renholdet etter oss. Det er ønske om langsiktig avtale. 

- Fitness Player og samarbeid med Ski 
o Info har gått ut til alle ledere. De sender mail til Ski for å bli 

lagt inn.  Lederne som ønsker dette må kontakte Ski 
- Samarbeid med Nordre Follo Bedriftsidrettslag 

o Vi gir 20% på hel- og halvårskort 
 

4. Økonomi  - mange årskort er solgt, 11 nye medlemmer siste måned 
Mette sender evt. direkte betalinger til Ida. 
Gjennomgang av regnskap. En del kostnader kommer utver høste, FS-
dagene, 1.hjelpskurs, kopper.i 
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5. Aktiviteter høsten 2022 
- Status påmeldinger F&S dagene 

o 17 totalt. Kun 5 er ledere 
 

- Førstehjelpsjkurs 8. november – sende ut invitasjon. Søke støtte?  
Lokaler?  Ida sjekker med aktivitetssenteret om ledig lokale. Tid kl. 
18-21. Alle bør være med, ledere og verter. Pizzaservering. 

  
5. Utstyr – innkjøp mm.  

- Mikrofoner – mikrofon med utstyr er bestilt, kan de bruke samme? 
- Steper, vektstangutstyr mm  -  vi har nok utstyr til aktivitetssenteret, 

men må kjøpe nytt hvis/når vi får eget lokale. Er kun det svarte og 
blå utsyret vårt?  

- Vi trenger klyper til 2 stenger, Marianne kontakter Siri 
- Mopper  - Marita fortsetter å lete etter store mopper,  
- Nye vifter på aktivitetssenteret?  Dette er i orden nå 

 
6. Eventuelt   

- Det planlegges å kjøre langtrening en eller flere ganger. Charlotte 
oppretter en fb gruppe for å korridinere. 22.10 kl 10-12. Tårnåsen 
Skole 

- Skilt til aktivitetssenteret – Marianne sjekker med spinningsalen 
 

  
 
Neste møte hos Knut 11.10 


